

DIRECTIVE "PED" "PED" DIRECTIVE

(DIRECTIVE 97/23/CE DU "EUROPEAN PARLIAMENT AND COUNCIL, 29 MAY 1997", STANDARISATION DE LA LÉGISLATION DES ÉQUIPEMENTS SOUS PRESSION DES ÉTATS MEMBRES)

Pour satisfaire à ses clients, SABO Española, satisfait aux normes PED "DIRECTIVE DES EQUIPEMENTS SOUS PRESSION" pour les systèmes proportionneurs sous pression, ce qui libère l'importateur ou le client final à des tâches bureaucratiques pour les obligations imposées par les états individuels

Tous les USD verticaux et horizontaux, quand la pression PS est supérieure à 10 bar et le produit de PS * V est supérieur à 10,000 bar * L (voir le tableau ci-dessous) sont considérés de catégorie 1, module A et donc sujets à la directive "PED" et doivent avoir le label "CE".

Les USD qui ne suivent pas les limites ci dessus sont conçus et fabriqués selon des procédures de fabrication correctes et fournis entiers avec des instructions d'utilisation suffisantes et n'ont pas le label "CE" comme indiqué dans la directive "PED" (voir Article 3, paragraphe 3 page L181/7 9 de juillet 1997).

(DIRECTIVE 97/23/CE OF THE EUROPEAN PARLIAMENT AND COUNCIL, 29 MAY 1997, CONCERNING STANDARDISATION OF LEGISLATION OF PRESSURE EQUIPMENT IN MEMBER STATES.)

In order to fully satisfy its clients Sabo Española has complied the PED "PRESSURE EQUIPMENT DIRECTIVE" for the pressure proportioning system, relieve the importer or end user of the bureaucratic tasks arising from the obligations imposed by individual states.

All vertical and horizontal type tanks, when pressure PS is higher than 10 bar and where the product of PS x V is greater than 10,000 bar x L, (see table below) is to be considered Category 1, module A and therefore subject to the "PED" directive and must bear the "CE" mark.

Tanks which do not meet the requirements outlined previously, are designed and manufactured according to correct manufacturing procedures and are supplied complete with sufficient operating instructions and are not bear the "CE" mark as mentioned in "PED" directive. (See Article 3, paragraph 3 page. L181)

